
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 656
Vil ministeren redegøre for, hvordan provenuet fra bo- og gaveafgiften på erhvervsaktiver
(de aktiver, der i årene 2016-19 var omfattet af nedsat bo-/gaveafgift) har udviklet sig i
perioden 2012-2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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Offentligt


